
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 15. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 19
Vil et primært helbredssystem for forsvarets personale baseret på de alment
praktiserende læger kunne give et sikkerhedsnet af samme kvalitet, som det
blev givet af Forsvarets Sundhedstjeneste, herunder bredt dækkende, med
undersøgende og behandlende infirmerilæger og kontaktlæger gennem de
sidste ti år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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